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خداحافظی حسین ساوه شمشکی از اسکی
 گروه ورزشــی/ قرار بود حضور در آخرین المپیک دوران ورزشــی اش با ثبت 
خاطره ای شــیرین و ماندگار برایش همراه شــود، اما نشد. طعم تلخ مثبت 
شــدن تســت دوپینــگ، تمــام برنامه هایــش را به هــم زد. او در روزهایــی که 
منتظر اســت تا حکم محرومیتش صادر شــود، با نوشــتن پســتی در صفحه 
شــخصی اش در اینســتاگرام بــرای همیشــه از اســکی و دنیــای قهرمانــی 
خداحافظی کرد. در حالی که به قول خودش دیگر نه انگیزه ای برای اســکی 
دارد و نه امیدی. او دیگر به اســکی فکــر هم نمی کند، گرچه به قول خودش 
دوری از اســکی برایــش ممکن نیســت. حســین ســاوه شمشــکی در صفحه 
شــخصی اش نوشــت: »اســکی با همه خوبی ها و بدی هایش برای من تمام 
شــد. زندگی ورزشــی و قهرمانــی روزی شــروع و یک روز هم تمام می شــود. 
چند سال هر چه بر من گذشت تحمل کردم که خوب تمامش کنم اما انگار 
قــرار بــود اینجای زندگی ام با بقیه فرق کند. می خواســتم بعد از مانش دوم 
اســالوم خداحافظی کنم اما... چند سالی است که جنایت جنگی در اسکی 
مد شــده، این عکس دیگری را می دهد و دیگری فیلم این یکی را، هر کســی 
بــرای کنار زدن رقیبش آتو جمع می کند و ورزشــکار، مربی و مدیر ندارد. اگر 
ببریــم که خودمان برده ایم، ژســت انســان های موفق می گیریــم و بادی در 
غبغــب می اندازیــم اما اگــر ببازیم همه را متهــم می کنیــم. کل رقابت مان 
نمایش این شده که بگوییم آی مردم من از فانی موفق تر هستم. اسکی به 
اندازه انگشــتان دو دست هم دلسوز واقعی ندارد. یکسری آدم برای گرفتن 
پســت و مقام یا مســافرت  یا یک کاپشــن دین و دنیایشان را می دهند و مثل 
آفتاب پرست رنگ عوض می کنند. داشتم به این فکر می کردم که ای کاش 
افتخاری رئیس فدراسیون می شد و اجازه مسابقه به من نمی داد تا الان این 
داســتان ها را نداشــتم. اگــر در این اتفاقــی که افتاد من مقصــرم که معذرت 

می خواهم و تاوانش را هم می دهم اما اگر نه...«
شــرایط بد اســکی او را حالا متقاعد کرده این 4 ســال تاشــش بیهــوده بوده 
است: »هرچه گذشت، ما می گفتیم اما گوش شنوایی نبود. احساس می کنم 
ایــن 4 ســال بی جهــت آمادگــی بدنم را بــا ســختی های زیاد حفظ کــردم.« 
حاشــیه های اســکی را هیچ کســی منکر نیســت و این بار هم حســین ســاوه 
شمشکی اسکی را نه چندان بزرگ اما پر حاشیه می داند: »من از هیچکدام 
از رؤسای فدراسیون دفاع نمی کنم. من با نتایج خودم به المپیک زمستانی 
پکن رسیدم و هیچ امتیازی هم از فدراسیون نگرفته ام. فدراسیون ما از سال 
2017 تا به حال آرامش نداشته است. اسکی یک وجب است و کلی حاشیه.«

نتیجه ضعیف کاروان ایران در المپیک زمســتانی،  انتقــادات زیادی را متوجه 
فدراســیون کرد و حتی اسکی باز باتجربه هم آن 

را تأییــد می کند: »اگر رئیس قبلی فدراســیون 
همچنــان رئیــس بــود، مــن باز هــم محروم 
افتخــاری رئیــس قبلــی مــا  بــودم. عبــدی 
را کنــار گذاشــت امــا عملکــرد موفقــی هــم 

نداشــت. وقتی می بینم نتیجه محمد 
کیادربندســری در مســابقات بهتر از 
بقیه شــده، نشــان می دهــد مجمع 

ضعیــف عمل کــرده، فرقی ندارد 
رئیس چه کسی است نظریان یا 

عبدی افتخاری.«
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کشتی رقابت بدون تماشاگر را تجربه می کند
چهــل و دومیــن دوره رقابت های بین المللی کشــتی فرنگــی جام تختی به 
دلیل شــیوع کرونا بدون حضور تماشــاگران برگزار می شــود. ایــن رویداد از 
فردا تا ۶ اســفندماه و در ســالن 2۵00 نفری سازمان  برق مجموعه ورزشی 
گیت بوســتان اهواز برگزار می شــود. مســابقاتی که به عنوان یکی از مراحل 
اصلــی چرخه  انتخابی تیم ملی کشــتی فرنگی بــرای حضور در رقابت های 
کشــتی قهرمانی آسیا در مغولستان، بازی های آســیایی چین و رقابت های 
جهانی صربســتان در سال آینده محسوب می شود. هیأت کشتی خوزستان 
نیز از حضور 1۳1 کشــتی گیر داخلی و 2 کشــور خارجی ارمنستان و تونس در 

جام تختی به میزبانی اهواز خبر داده است.

دو روز دیگر تکلیف وزنه برداری مشخص می شود
محمــد پولادگر، معاون قهرمانــی وزارت ورزش و جوانان از تعیین تکلیف 
فدراســیون وزنه بــرداری در دو روز آینــده خبــر داد. در حالــی کــه این روزها 
فدراسیون وزنه برداری روزهای خوبی را پشت سر نمی گذارد و علی مرادی 
بازنشســته بــه فدراســیون برگشــته، پولادگــر در مراســم رونمایــی از تاریــخ 
شــفاهی ورزش ایران در مورد تعیین تکلیف فدراســیون وزنه برداری گفت: 
»هنوز ســازمان بازنشســتگی اعام نکرده که وضعیــت علی مرادی چگونه 
اســت و ما منتظر نامه این ســازمان هســتیم و جواب نمی دهد. اما در یکی 
دو روز آینده تکلیف مشــخص می شود. در ضمن باید بگویم وزارت ورزش 

حکم سرپرستی برای انوشیروانی صادر نکرده است.«

 وفایی در مسابقات اسنوکر مسترز اروپا

حسین وفایی، ملی پوش اسنوکر کشورمان در اولین گام از مسابقات مسترز 
اروپــا بــه مصــاف آنتونی مــک گیــل می رود.این رقابت هــا در مارشــال آرنا 
انگلســتان پیگیری می شــود و حســین وفایی امروز ســاعت 22:۳0 به وقت 
تهــران به مصــاف آنتونی مک گیل مــی رود. او در صورت پیــروزی با برنده 
مســابقه میشــل  مان و آن نوح رو به رو می شــود. مارک ســلبی رنکینگ برتر 
اسنوکر حرفه ای ها مدافع عنوان قهرمانی این مسابقات محسوب می شود.

ازبکستان؛ اولین تجربه مربیگری ستاره سابق شمشیربازی

عابدینی: شاگردانم با دست پر برمی گردند
گروه ورزشــی/ شمشــیربازان نوجوانان و جوانــان ایران، امروز بــرای حضور در  
قهرمانی آســیا به ازبکســتان می روند. هر چند شایعاتی وجود داشت مبنی بر 
اینکه شاید هزینه زیاد سفر به ازبکستان فدراسیون را منصرف کند اما این طور 
نشــد و شمشــیربازان نوجوان دختر و پســر ســه اســلحه فلوره، اپه و سابر امروز 
راهی می شوند و جوانان هم 7 اسفندماه. محمدسام ذوالقدری، مبین رضوی 
و نیما آقایی شمشــیربازان نوجوانان سابر هستند که امروز با مجتبی عابدینی 
پرواز می کنند و عرفان شــکوهی، میعاد عابدینی و شهریار گلزارذوالقدری هم 

شنبه هفته آینده راهی می شوند. مجتبی عابدینی کاپیتان سابق 
تیم ملی شمشــیربازی که بعــد از المپیک ظاهراً دیگر زمزمه 
رفتن را ســر داده، هرچند به زبــان نمی آورد، اما کار مربیگری 
را با تیم نوجوانان و جوانان ســابر شــروع کرد. او البته در لیگ 

هــم ســرمربی تیم مس ســونگون بــود که 
قهرمانــی لیــگ ایــران را بــا ملی پوشــان 
بــه نــام خــودش زد. عابدینــی کــه چند 
ماهی اســت با شــاگردانش کار می کند، 
در ازبکســتان اولیــن ســرمربیگری را در 

مســابقه بین المللی تجربه می کند. او که 
امیدوار است تیمش در قهرمانی آسیا نتیجه خوبی 
بگیــرد، به خبرنــگار »ایــران« گفت: »همــه بچه ها 

انگیــزه زیــادی برای مــدال دارند و شــک نکنید با 
دســت پــر برمی گردند. البتــه نمی توانــم بگویم 

بچه هــا چند مدال می گیرند امــا با تمریناتی که 
کرده انــد، انگیزه زیــاد و روحیه جنگنده ای برای 

موفقیت دارند.« 
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جدال مدعیان قهرمانی با شروع پلی آف لیگ برتر

روزهای سخت و پرهیجان والیبال
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اقدامات خیرخواهانه کنار پرویز پرستویی از بهترین اتفاقات زندگی ام است

خدابنده: حقم را از تکواندو نگرفته ام
فائــزه زمانی/ کاپیتان تیــم ملی تکواندو این روزهــا عزمش را جزم 
کــرده تــا بعد از 10 ســال حضــور در تیم ملــی، حقــش را از تکواندو 
بگیــرد. اکرم خدابنــده با تمــام فراز و فرودهای ورزشــی هنوز قصد 
خداحافظــی از تیــم ملی نــدارد تا بــه گفته خــودش کارهای نیمه 
تمامــش را تمام کند. خدابنده در گفت وگو با خبرنگار»ایران« ابراز 
امیدواری کرد، تکواندو با حضور ساعی به روزهای اوج برگردد: 
»اتفاقــات و باتکلیفی های اخیر تکوانــدو ناراحت کننده بود.  
هادی ســاعی جــدا از اینکه بیشــترین رای مجمــع را گرفت، 
بزرگ تریــن المپیــن ایــران بــوده و افتخــارات زیــادی برای 
تکواندو به ارمغان آورده است و همین کافی بود تا حرمت 
او حفظ شده و این اتفاقات نیفتد. خوشبختانه بعد از 40 روز 
بالاخره حکم ساعی به دست او رسید. خیلی خوشحالم و 
ایــن را یکی از بهترین اتفاقات دوران ورزشــی ام می دانم، 
ســاعی قهرمان بزرگی بوده و مشــکات تکواندو و ورزش 
حرفه ای را از نزدیک لمس کرده اســت ، مطمئن هستم  
که با حضور او مشــکات کمتر شده و تکواندو به روزهای 

اوج برمی گــردد.« او در واکنــش به عملکرد پولادگر در این ســال ها 
می گویــد: »عاقه ای به صحبت در این بــاره ندارم اما فکر می کنم 
قهــر و آشــتی های من در دوران ریاســت پولادگــر، نارضایتی من از 
مدیریــت او را نشــان داده اســت. من به عنــوان نایب رئیس کمیته 
ورزشکاران در مجمع حق رأی داشتم و حالا خدا را شکر می کنم که 

مدیریت تکواندو بعد از سال ها به جوان ترها واگذار شد.«
کاپیتان تیم ملی برنامه ای برای خداحافظی از تیم ملی نداشــته و 
حتی نیم نگاهی به المپیک پاریس دارد: »من 10 سال در تیم ملی 
زحمت کشیده ام ولی آن طور که باید حقم را از تکواندو نگرفته ام. 
تا جایی که توان داشــته باشــم بــرای تکواندو و پرچــم ایران تاش 
می کنم، امیــدوارم روزهای تلخ ورزشــی ام جبران شــده و اتفاقات 
بهتری در ادامه مســیر برایم بیفتد. قول مدال نمی دهم اما تاش 
می کنــم تا پله پله جلو بروم و در مســابقات پیش رو مثل بازی های 
آسیایی طا بگیرم. از طرفی هم تمام هدفم در این مقطع گرفتن 
امتیاز کافی برای حضور در مسابقات گرندپری است. من سال ها با 
تمام ســختی ها مبارزه کرده و در این رشــته مانده ام، طبیعی است 

که حالا نیم گاهی هم به المپیک پاریس داشــته باشــم. اگر با تمام 
بدشانســی ها و بالا پایین هــای ورزش تا الان مانــده ام حتماً هدفی 
دارم. صرفاً به المپیک پاریس فکر نمی کنم ولی خواهم مرحله به 
مرحله پیش بروم، برنامه ای برای خداحافظی از تیم ملی ندارم و 
باید کارهای ناتمامم را تمام کنم و حقم را از تکواندو بگیرم تا از تیم 

ملی خداحافظی کنم.«
او فعالیــت خیرخواهانه در کنار رســول خادم و پرویز پرســتویی را از 
بهتریــن اتفافــات زندگی اش می داند: »من اصاً دوســت نداشــتم 
کــه فعالیت هایــم در این زمینه دیده شــود. وقتی تیم ملی نیســتم 
هر چندوقت یکبار کنار رســول خادم و پرویز پرستویی فعالیت های 
خیرخواهانــه ای انجام می دهم. حال مــن هیچ وقت با مقام و پول 
و عناوین قهرمانی خوب نمی شــود و دوســت دارم  تا حد توان قدم 
مثبتی برای جامعه بردارم و الگوی خوبی باشم. یکی از قشنگ ترین 
اتفاقات زندگی من، کار کنار رسول خادم و پرویز پرستویی است. آنها 
در شرایط سخت همیشه مرا راهنمایی کرده اند، امیدوارم این دسته 

آدم ها هرروز در جامعه ما بیشتر شوند.«

مهری رنجبر/روزهای سخت برای تیم های 
پلی آفــی و روزهای هیجانی بــرای والیبال 
از امــروز با جدال مدعیــان قهرمانی لیگ 
برتــر در مرحله پلی آف  شــروع می شــود؛ 
البته باز هم در ســالن فدراسیون که خالی 
از تماشاگر است. ســازمان لیگ تنها برای 
هر تیم، میهمانان ویژه  با سهمیه 15 نفره 
درنظر گرفته اســت که  آنها از قبل باید کد 
ملــی میهمانان را به ســازمان لیــگ داده 
باشــند. فــولاد مبارکــه ســپاهان اصفهان، 
لبنیات هراز آمل، مقاومت شــهداب یزد، 
پیــکان تهــران، شــهرداری ارومیــه، مــس 
رفســنجان، فولاد سیرجان ایرانیان و پاس 
گــرگان هشــت تیــم اول جــدول 14 تیمی 
لیگ برتر هستند که با تصاحب جواز پلی  
آف، از امــروز برای نیمه نهایی مقابل هم 
صف آرایی می کنند. پلی آف اما برخاف 
دور مقدماتــی، به صــورت متمرکــز برگزار 
می شــود و هرچند مربیــان بعضی تیم ها 
بــا آن مخالف هســتند، امــا با رأیــی که در 
جلســه هماهنگــی داده انــد، تیم ها طبق 
همان روال برای دومین ســال به میزبانی 
تهران با سیستم 2 بازی از ۳ به نیمه نهایی 

دادن ندارند، با انگیزه زیاد می آیند و حتی 
بعید نیســت مدعیان را بــه چالش جدی 
بکشــانند. دو بــازی هم فــردا طبق برنامه 
برگــزار می شــود. نکته جالب اینکــه در دو 
بــازی فــردا، بهــروز عطایی ســرمربی تیم 
ملــی والیبال و دســتیارش علیرضا طلوع 
کیان یک طرف قضیه حســاب می شوند. 
طلوع کیــان با تیمش مقاومت شــهداب 
یــزد در اولیــن بــازی فــردا مقابــل مــس 
رفسنجان قرار می گیرد. لبنیات هراز آمل 
تیم بهروز عطایی ســرمربی هــم در بازی 
دوم بــه مصــاف فــولاد ســیرجان ایرانیان 

می رود.
ë برنامه دور رفت پلی آف لیگ

٭ سه شنبه ۳ اسفندماه
پیکان – شهرداری ارومیه ساعت 15:۳0

فــولاد مبارکــه ســپاهان اصفهــان – پاس 
گرگان ساعت 18:۳0

٭ چهارشنبه 4 اسفندماه
مقاومت شــهداب یزد – مس رفســنجان 

ساعت 15:۳0
لبنیات هراز آمل – فولاد سیرجان ایرانیان 

ساعت 18:۳0

می رسند. روزهای هیجانی والیبال با بازی 
حساس پیکان و شهرداری ارومیه، استارت 
می خورد. بــازی که ســاعت 15:۳0 دقیقه 
امروز شــروع می شود. دوتیمی که در بازی 
رفت و برگشــت 5 ســت با هم جنگیدند و 
پیکان برنده اش بود. به طور حتم دو بازی 

پلــی آف آنهــا هــم دیدنی اســت، چــرا که 
پیمان اکبــری و محمدرضا تنــدروان روی 
حضور در فینال لیگ برتر حساب کرده اند 
و همین مســأله هم حساسیت و جذابیت 
بــازی را زیــاد کرده اســت. دو ســاعت بعد 
هم فولاد مبارکه ســپاهان صدرنشین دور 

مقدماتــی مقابل پاس گرگان تیم هشــتم 
جدول رده بنــدی قرار می گیرد. هرچند در 
جــدول رده بنــدی دو تیــم با هــم اختاف 
پلــه فاصلــه دارنــد، امــا دلیل نمی شــود، 
بازی یک طرفه باشــد. اگرچه پاس گرگان 
تازه وارد لیگ برتر شــده، اما دور مقدماتی 

نشــان داد، نــه زنــگ تفریــح اســت و نــه 
ضعیف. حتــی گاهی هم یقــه مدعیان را 
هم گرفت. البته تیم رحمان محمدی راد 
در دور مقدماتــی دو بار باخــت را به پاس 
گــرگان تحمیل کــرد. بــا این حال بــه طور 
حتــم گرگانی ها کــه چیزی برای از دســت 

 عطایی:
 بازی های سختی داریم

بهــروز عطایی ســرمربی لبنیات 
هراز آمل نتیجه تیمش مقابل فولاد 
ســیرجان ایرانیان در پلــی آف را غیر 
قابل پیش بینی می داند. او می داند 
تیمــش کار راحتی نــدارد: »فــارغ از 
نتایــج رقــم خــورده دور مقدماتــی، 
غیرقابــل  پلــی آف  مرحلــه  نتایــج 
پیش بینی است. هیچ تیمی حاشیه 
امنیــت نــدارد و بازی هــای ســختی 
داریم. قطعاً تیم هایی که با آمادگی 
ذهنــی، جســمی و تجربــه بیشــتری 
وارد پلی آف می شوند، نتایج بهتری 
می گیرنــد. بازی هــای ایــن مرحلــه 
بــرای همه تیم ها و تیم لبنیات هراز 
آمل ســخت است. ســعی می کنیم 
با همه اطاعاتی کــه از رقیب داریم 
وارد بازی ها شویم. ما دور مقدماتی 
دو پیــروزی مقابــل فــولاد ســیرجان 
ایرانیــان گرفتیــم، ولی بــه آن توجه 
نمی کنیــم، چــون مطمئن هســتیم 
حریــف  مــا بــا شــرایط جدیــد وارد 
مســابقات می شــود. البته هراز آمل 
هم با روحیه جدید و شــرایط ویژه پا 

به مسابقات می گذارد.«

 تندروان: 
برای بهترین نمایش آماده ایم

محمدرضــا تنــدروان کــه فصــل 
قبل با فولاد ســیرجان قهرمان لیگ 
برتر شــده، می خواهد این فصل هم 
شــهرداری ارومیــه را بعد از ســال ها 
بــه آرزویــش برســاند. او می گوید که 
تیمش را بــرای پلی آف آمــاده کرده 
اســت: »ایــن مدت تمرینــات خوبی 
داشــتیم و تمرکزمان روی حریفمان 
در مرحله پلی آف اســت. همان طور 
کــه همه تیم ها بــرای بهترین نتیجه 
آمده انــد، مــا هم با همیــن هدف به 
تهــران آمده ایــم.« او معتقــد اســت 
تیمش می خواهــد در پلی آف نتایج 
دیگــری رقــم بزنــد:» پیــکان و چند 
تیم دیگر امسال هزینه زیادی کردند 
و پرقــدرت ظاهــر شــدند و همیشــه 
بــا  تقابــل  از  بــالای جــدول بودنــد. 
پیکان به عنوان یک حریف قدرتمند 
خوشــحالیم چــون زیبایــی مرحلــه 
پلی آف به همین نوع تقابل هاست. 
تــاش می کنیــم بهتریــن نمایش را 
داشته باشیم. ما از باخت مقابل آنها 
درس گرفتیــم و ســعی می کنیــم در 

پلی آف نتایج دیگری رقم بزنیم.«

 محمدی راد: 
حریف  شگفتی سازی  داریم

رحمــان محمدی راد، ســرمربی 
اصفهــان  ســپاهان  مبارکــه  فــولاد 
بــرای پاس گــرگان، حریــف تیمش 
در پلــی آف احتــرام قائــل اســت. او 
بــازی ســختی را پیش بینــی می کند: 
»حریــف  ما یکــی از تیم هــای خوب 
و شگفتی ســاز این دوره از مسابقات 
اســت کــه عملکرد خیلــی خوبی در 
دور مقدماتی داشــت و با شایستگی 
به جمع هشــت تیم برتر رسید. من 
احتــرام خاصــی بــرای پــاس گرگان 
قائل هســتم و پیش بینــی یک بازی 
بــا  او  دارم.«  را  آن  مقابــل  ســخت 
اینکــه تیمــش دور مقدماتــی دو بار 
پــاس گرگان را شکســت داده، اما دو 
بــرد را فراموش کرده: »مــا در هر دو 
بــازی دور مقدماتــی، مقابــل پــاس 
گــرگان به پیــروزی رســیدیم ولی آن 
مرحله گذشته است. مرحله پلی آف 
با شــرایط یکســان برای همه تیم ها 
برگزار می شود و همه در این مرحله 
شانس یکسانی برای پیروزی دارند. 
نتایج دور مقدماتی تأثیر چندانی در 

پلی آف نداشته باشد.«

 سنگدوینی:
 در پلی آف می جنگیم

عیسی سنگدوینی سرمربی پاس 
گرگان صعــود تیمش به پلی آف در 
اولیــن تجربه لیگ برتــر را کار بزرگی 
بــا  »امســال  می گویــد:  او  می دانــد. 
حضــور در پلــی آف کار بزرگی  را رقم 
زدیــم و حالا بــرای رقابتی ســالم در 
مرحلــه پلی آف آماده هســتیم. تیم 
پاس عملکرد فوق العاده ای داشت 
و هیچ کــس فکر نمی کرد با بازیکنان 
سرباز دست به چنین کار بزرگی بزند. 
این دوره تیم های بزرگی مثل سایپا، 
هورسان، شهرداری گنبد و شهرداری 
ورامین با ســابقه زیــاد در لیگ برتر، 
بــه مرحلــه پلــی آف نرســیدند. امــا 
تیمــی مثل پاس گــرگان کــه از لیگ 
دســته یک آمده، رســید.« ســرمربی 
پــاس گــرگان، معتقد اســت تیمش 
بــرای والیبال جوانمردانه می جنگد: 
»همه تمرکز مــا برای نمایش خوب 
در مرحله پلی آف مقابل آن اســت. 
ما می خواهیم والیبال را جوانمردانه  
بازی کنیم. شــک نکنیــد مقابل این 
تیــم از پیــش باخته نیســتیم و برای 

هرامتیاز می جنگیم.«

 بادرنگین:
  برای  نیمه نهایی هم قسم شدیم

اســماعیل بادرنگیــن ســرمربی 
مس رفســنجان و دومین تــازه وارد 
لیــگ و حاضــر در پلــی آف، معتقد 
اســت تیمــش بــرای نتیجــه خوب 
هم قســم شــده اســت. او می گوید: 
»مــا دور مقدماتــی یــک بــرد و یک 
باخــت مقابــل مقاومــت شــهداب 
یــک  رفــت ۳-  دور  گرفتیــم.  یــزد 
همیــن  بــا  برگشــت  دور  و  بردیــم 
نتیجــه باختیــم. البته شــهداب یزد 
نیم فصل خیلی خوب تقویت شــد 
و همیــن کمک زیــادی بــه آن کرد. 
بازیکــن پشــت خــط    زن ایــن تیــم 
اســماعیل نژاد  امیــن  کــرد.  تغییــر 
یک نیم فصل بــازی نکرده و انرژی 
و انگیزه خیلی زیــادی برای حضور 
در تیــم ملــی دارد. بــا ایــن اوصاف 
امیدوارم در پلی آف مقابل یزدی ها 
باشــیم.  داشــته  خوبــی  عملکــرد 
تنهــا  باشــگاه  هــدف  کــه  هرچنــد 
مانــدن در لیــگ برتــر بود امــا حالا 
که به پلی آف رســیده ایم، بازیکنان 
هم قســم شــده اند برای صعــود به 

جمع چهار تیم برتر تاش کنند.«

 طلوع کیان: 
همه شانس دارند

علیرضــا طلــوع کیان ســرمربی 
مقاومت شهداب یزد امیدوار است 
تیمــش در مرحلــه پلــی آف نتیجه 
خوبــی بگیــرد. او می گویــد: »ما در 
نیــم فصــل دوم از 1۳ بازی، 12 برد 
گرفتیم که به نظــرم عملکرد قابل 
بــا شــارژ روحیــه  قبولــی داشــتیم. 
کشــیدند،  بچه هــا  کــه  زحماتــی  و 
جایگاه تیم از هشتم به سوم رسید. 
پلی آف مرحله حذفی است و همه 
آن  در  یکســان  شــرایط  بــا  تیم هــا 
حاضر می شــوند. بازی هــا متمرکز 
اســت و هیــچ فرقــی بین تیــم اول 
بــا هشــتم نیســت. همان شانســی 
کــه تیــم اول برای حضــور در جمع 
چهــار تیم برتــر و فینــال دارد، تیم 
هشــتم هــم دارد. همــه باید تاش 
کننــد. هــر تیمی که از نظــر روحی و 
فنــی شــرایط بهتری داشــته باشــد 
اســتفاده  خــوب  موقعیت هــا  از  و 
اســت.  پلــی آف موفق تــر  در  کنــد، 
باید صبــر کرد و دید چــه تیم هایی 
مــرد پلــی آف هســتند و می تواننــد 

عملکرد قابل قبولی ثبت کنند.«

پریسا غفاری/ مجمع انتخاباتی ریاست فدراسیون بسکتبال، 
روز نهم اســفندماه تعیین شد. این تاریخ در حالی پس از سه بار 
کنسل شدن از سوی وزارت ورزش و جوانان تعیین شده که هنوز 
دبیر مجمع حاضر نیســت این تاریخ را اعام کند. هفته گذشته 
ســید محمد پولادگــر، معاونــت ورزش قهرمانــی وزارت ورزش 
و جوانــان در گفت و گویــی اعــام کرد: »خبــری از عــدم برگزاری 
مجمع های بســکتبال، تیراندازی در ســال جاری نیست و به طور 

قطع در اسفندماه شاهد برگزاری این مجمع ها هستیم.«
البتــه پولادگــر هــم بدقولــی نکــرد و روزشــنبه ۳0 بهمن ماه 
ســرموعد مجمع تیرانــدازی برگــزار و مرتضی قربانــی به عنوان 
رئیس این فدراســیون معرفی شد.با این حال جامعه بسکتبال 
در انتظار اعام نظر فدراســیون درباره برگزاری انتخابات بودند. 
تا اینکه دیروز منصور اردســتانی در مــورد تاریخ برگزاری مجمع 

انتخاباتی فدراسیون بســکتبال گفت: وزارت ورزش و جوانان روز 
نهم اسفند را به ما پیشنهاد داد، اما از سویی دیگر باید شرایط تیم 
ملی بســکتبال را هم در نظر بگیریم تا خدایی ناکرده آســیبی به 
آن وارد نشــود و تمرکزها به هــم بریزد. تیم ملی روزهای پنجم و 
هشــتم اســفند بازی دارد و بــه همین منظور بایــد ماحظه تیم 
ملــی را هم بکنیــم. البته ما هم مشــکلی در برگــزاری انتخابات 
در روز نهم اســفند نداریم.«دبیر مجمع انتخاباتی بســکتبال در 
خصــوص تأیید صاحیــت کاندیداها هم بیان کــرد: »چهار نفر 
تأیید صاحیت شدند که به خودشان اعام کردیم و اینکه تا روز 

مجمع کسی اضافه شود یا خیر، مشخص نیست.«
براین اســاس بــا کاندیداهای مورد نظر تماس گرفته شــد که 
اســامی چهار نفر مشخص شــود که متأسفانه مخالف گفته های 
دبیر مجمع اثبات شد. جواد داوری، شاپور یاوری، حمید عباسی 

و کرم احمدیان و رامین طباطبایی همه گفتند که ایمیل و تلفنی 
مبنی بر تأییدشان ارسال نشده است.

اما جدا از تمامی این صحبت ها مهیار عســگریان، سرپرست 
فدراسیون بسکتبال در خصوص این صحبت ها می گوید: »طبق 

نامه ای که از وزارت ورزش و جوانان دریافت کردیم چهار کاندیدا 
به نام های شــاپور یــاوری، کرم احمدیان، حمید عباســی و جواد 
داوری تأیید صاحیت شدند و بزودی لیست تأییدشدگان را روی 

سایت فدراسیون اعام می کنیم.«
او همچنیــن تأکید می کنــد: »برای بازی هــای انتخابی تیم 
ملی نیز از این چهار کاندیدا به همراه رؤسای هیأت ها، حمید 
سجادی وزیر ورزش و جوانان و پیشکسوتان دعوت می شود تا 
در ســالن آزادی قوت قلبی برای ملی پوشــان باشند. امیدوارم 
با دو برد بزرگ و خوب به استقبال مجمع انتخاباتی برویم.«

از ســویی دیگر محمــد پولادگر، معاونــت ورزش قهرمانی 
باز هم اعام کرد: »ان شــاالله نهم اســفند، انتخابات بسکتبال 
را برگــزار می کنیم و تــا الان صحبتی مبنی بر تعویق انتخابات 

نبوده است.«
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صلاحیت یاوری، احمدیان، داوری و عباسی تأیید شد


